

## **PROGRAM MISI AKADEMIK DI SEKOLAH MENENGAH TEKNIK MELAKA , BUKIT PIATU**

**Tarikh : 21 November 2018**

**Lokasi : Sekolah Menengah Teknik Melaka, Bukit Piatu**

### **LATAR BELAKANG PROGRAM**

Program Misi Akademik Di Sekolah Menengah Teknik Melaka , Bukit Piatu ini merupakan salah satu program yang telah disusun oleh Unit Hal Ehwal Akademik Fakulti Perladangan dan Agroteknologi UiTM Cawangan Melaka Kampus Jasin dengan penglibatan 28 orang fasilitator dan 58 orang pelajar Tingkatan 4 dari aliran sains pertanian dari sekolah tersebut .Program yang berteraskan akademik ini dijalankan untuk mendedahkan ilmu berkaitan bidang pertanian dan agroteknologi secara lebih meluas dan mendalam kepada pelajar-pelajar tersebut. Malahan melalui program ini, para pelajar sekolah tersebut dapat mencuba dan mempraktikkan beberapa kaedah dan cara mudah untuk mengingat nota- nota yang panjang dengan menggunakan kaedah akronim dan juga nota pendek mengikut modul yang telah disediakan oleh pihak UiTM Cawangan Melaka Kampus Jasin. Modul akademik ini telah disediakan mengikut penanda aras pembelajaran dan pengajaran pelajar- pelajar tersebut.

### **OBJEKTIF**

1. Memperkasakan ilmu pengetahuan di kalangan masyarakat.
2. Mewujudkan semangat kesepasukanan di kalangan warga Fakulti Perladangan dan Agroteknologi.
3. Memupuk semangat menyumbang kepada masyarakat di kalangan warga Fakulti Perladangan dan Agroteknologi.
4. Merapatkan hubungan silaturrahim antara warga Fakulti Perladangan dan Agroteknologi dengan masyarakat.

### **PELAKSANAAN PROGRAM**

Program ini melibatkan 28 orang fasilitator yang terdiri daripada pelajar- pelajar AT226 dan AT222 diiringi oleh seorang pensyarah serta dibantu oleh lapan orang pensyarah lain.

### **PENGISIAN**

- Sesi Ice – Breaking : Sesi bersuai kenal antara peserta, fasilitator dan juga para pensyarah yang terlibat bersama warga Sekolah Menengah Teknik Melaka , Bukit Piatu. Sesi ini juga menjalankan aktiviti pemanasan badan melalui senaman ringan yang diketuai oleh Ezra Zulia dan fasilitator yang lain.
- Sesi LDK 1: Dalam sesi ini para pelajar telah dibahagikan mengikut kumpulan yang telah ditetapkan iaitu sebanyak enam kumpulan serta setiap kumpulan dipimpin oleh dua orang fasilitator. Setiap kumpulan diberikan tugas yang merangkumi aktiviti mereka cipta nama kumpulan, logo dan slogan mengikut kreativiti masing- masing dan diadili oleh para juri yang terdiri daripada kalangan pensyarah yang hadir pada hari kejadian.

- Sesi LDK 2: Pada sesi ini, para pelajar telah diberikan penerangan yang khusus oleh Puan Yus mengenai kursus- kursus program yang ditawarkan di UiTM Jasin. Antaranya ialah kursus kod program AT11O bagi peringkat Diploma dan AT220, AT222, AT223 dan AT226 bagi peringkat Ijazah Sarjana Muda. Di akhir sesi ini juga, para pelajar telah dipelawa untuk ke booth pameran yang telah disediakan di kantin sekolah berkenaan untuk melihat koleksi-koleksi specimen serangga dan juga rumpai serta merasai pengalaman mengendalikan PPE secara percuma.



Ketibaan fasilitator daripada UiTM Jasin ke Sekolah Menengah Teknik Melaka, Bukit Piatu.



Pensyarah pengiring dan fasilitator disambut meriah oleh pengetua Sekolah Menengah Teknik Melaka, Bukit Piatu, Tuan Haji Karim Bin Tumid.



Sesi penerangan mengenai program Misi Akademik oleh pensyarah UiTM Jasin, Dr. Nuraini Mohd Noor.



Sesi ice – breaking dan juga senaman ringan oleh para fasilitator.



Sesi pembahagian kumpulan dan LDK 1.



Sesi LDK 2 bersama fasilitator.



Pameran koleksi serangga dan rumpai yang berlangsung di kantin sekolah.



Ketibaan tetamu VIP untuk merasmikan Program Misi Akademik yang telah berlangsung 1 hari di Sekolah Menengah Teknik Melaka, Bukit Piatu.



Ucapan alu- aluan daripada pengetua sekolah, Tuan Haji Karim Bin Tumid kepada para tetamu yang hadir.



Majlis perasmian Program Misi Akademik oleh Dekan Fakulti Perladangan dan Agroteknologi , Prof Dr. Asmah Binti Awal.



Sesi pemberian hadiah kepada para pemenang yang terdiri daripada pelajar- pelajar Sekolah Menengah Teknik Melaka , Bukit Piatu.



Sesi pemberian cenderamata oleh pihak UiTM Jasin kepada pihak Sekolah Menengah Teknik Melaka, Bukit Piatu.



Sesi bergambar bagi semua ahli jawatan kuasa yang terlibat bersama warga Sekolah Menengah Teknik Melaka, Bukit Piatu.